
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 5, 1 februari 2007 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Peter Modh,  Eva 
Gunnarsson, Andreas Winge och Lillemor Hagberg

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.

4. Åtgärdslistan genomgås.

5. Ekonomisk rapport
Ella O. informerar om att likviditeten är god för närvarande. Göteborgsligan har ökat 
jämfört med föregående år och genererar bra intäkter. Diskuteras hur fördela 
hyreskostnader mellan GBF och klubbarna. GBF tar idag en större del av 
hyreskostnaderna i relation till antal speltillfällen.

6. Inkomna skrivelser
Skrivelse har inkommit från Bertil Thorén angående slutlikvid från Ingeborg Heinertz
fond. 8.000 kr har förts in på GBF:s konto. 
Skrivelse har inkommit från valberedningen för FSB. Möjlighet finns att komma med 
synpunkter till valberedningen. Bo A. och Göran J. får i uppgift att tillsammans arbeta
fram ett förslag till detta som diskuteras på nästa styrelsemöte.
Skrivelse har inkommit från lag SALU i Centrumserien angående sen ankomst av 
mötande lag. Skrivelsen överlämnas till TK för hantering.
Skrivelse har inkommit från Bertil Thorén om att från GBF:s sida få hjälp med 
uppbackning av att starta en grupp för mindre rutinerade spelare på tisdagskvällar i 
regi av Wasa/Salamandern. Detta ses mycket positivt från styrelsens sida, men 
påpekas att det kräver mycket av klubben för att spelarna skall känna sig välkomna 
och trivas i klubben. 
Skrivelse har inkommit från Bertil Thorén angående ligamatcher som spelats på 
tisdagskvällar under vårsäsongen 2006 på Wasa/Salamanderns spellokal. Krav på 
320 kr i ersättning för hyra framställes. Styrelsen beslutar att bevilja detta.
Skrivelse har inkommit från Bertil Thorén angående att protokoll från styrelsemöten 
ej lagts ut på hemsidan. Detta är åtgärdat.
Skrivelse har inkommit från Bertil Thorén angående lagbridge som spelats på 
onsdagskvällar utan tävlingsledare. Bertil Thorén kräver 300 kr i ersättning för de 



gånger han blivit engagerad. TK har vid aktuella tidpunkter tillfrågat Bertil Thorén 
om han kan tänka sig ställa upp om domslut blir nödvändiga och fått ett positivt svar. 
Att detta skulle innebära krav på ersättning har ej klart uttalats. Styrelsen beslutar av 
avslå denna begäran.

7. Övriga rapporter.
Angående juniorverksamheten meddelar Andreas W. att han inventerat 
juniordeltagandet i kurser och hitintills funnit enbart två juniorer. Han fortsätter 
kartläggningen. 

8. Nytt från FSB
Thomas Larsson slutar som rikskonsulent.
FSB har anslutit sig till NBU igen.

9. Bridgeallians
Fastslås att innebörden av Bridgeallians innebär en klubb som en juridisk person.
Vid GBF:s senaste årsmöten har önskemål framförts om att se över möjligheten att 
bilda en sådan allians.
För- och nackdelar diskuteras.

 Att utnyttja Bridgens Hus mer effektivt.
 Att deltidsanställa en tävlingsledare.
 Att kunna spela oberoende av spelnivå.
 Klubbkänslan försvinner i en stor klubb.
 Måste bygga på kommittéer på dagens klubbnivå.
 Tävlingar skall drivas av klubbar, ej distrikt.
 Problem att hitta funktionärer.

Fastslås att en arbetsgrupp med aktuella klubbar bör bildas. Lämpligt att ta upp i 
samband med informationsmötet den 14 februari.

10. Tävlingsverksamheten
DM-Lag pågår för fullt. Årets upplägg har fått ett positivt bemötande.
Dam-DM spelades i december med drygt 30 par.
Veteran-DM har spelats med 30 par.
DM-Mix spelas den 11 februari.
Jubileumsrallyt startar den 3 februari med till dags dato 27 bord anmälda. Tomas 
Karlsson blir tävlingsledare, Jubileumskommittéen presenterar sitt upplägg.  
EM-Lag startar den 9 februari. Hitintills 7 lag anmälda.
Peter M. ansvarar för att tävlingen presenteras på nätet. 
Simultantävlingar spelas i FSB:s regi. Kan vara aktuellt för klubbar med få bord.

11. P2010
Ingenting nytt.

12. Bridgens Hus
Slarv har förekommit med hantering av budlådor. Måste påpekas så att alla klubbar 
förstår att inköp av nya budlådor påverkar ekonomin och därmed hyressättningen. Tas
upp på informationsmötet den 14 februari. 



13. Övriga frågor
Göran J. har kontaktat BS Sang som valt att lägga ned sin verksamhet efter ett antal 
overksamma år. Klubben beviljas utträde ur GBF. Göran J. har granskat klubbens 
räkenskaper och funnit dem i god ordning. Överskottet på 12.000 kr har förts över till 
GBF. BS Sang skall genom detta få en plakett på sponsortavlan. Lillemor H. ordnar 
detta.

Informationsmöte kommer att hållas på Bridgens Hus den 14 februari. Ekonomi, 
hyressättning, bridgeallians, medhavd fika och slarv med budlådor m.m. är frågor 
som skall diskuteras. Alla klubbar som spelar på Bridgens Hus samt Arnes 
Bridgeskola har kallats. 

Em-Pe-Bridge, Okey, Hisingen, Svingeln, Vega, Albatross och Sjökortet är 
medlemsklubbar som inte lever upp till det regelverk som finns angående 
bl.a.medlemskap och bronspoäng. Klubbarna kallas till information och diskussion. 
Kallelse sammanställs av Lillemor H.

6 nya BridgeMatedosor har införskaffats till Bridgens Hus. I avvaktan på att fler 
klubbar köper in sig i BridgeMatesystemet står GBF för kostnaden för detta inköp,

Diskussion om sista numret av Bridgetidningen, En stor del av tidningen handlar om 
poker vilket väcker förvåning och besvikelse. GBF bör snarast ge en kommentar om 
detta till FSB. Jan H. arbetar vidare med detta. 

  
14. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir den 6 mars 2007, 18.00 hos Jan Hugosson i ett tillfälligt 
styrelserum..

15. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson


